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 تورم حاصل از کمبود ها و ایراد های وارده به سیاست سیاسیون کشور 
از یک سو و چالش های ناشی از تصمیمات جبران کسری بودجه دولت 
از سوی دیگر، وضعیت صنوف را در ابتدا به رکود و در مرحله بعد به 

تعطیلی کشانده است.
به گزارش اقتصاد 24، پرُ کردن سبد خانوارها از اقلام ضروری و کالاهای 
اساسی به کابوس بزرگی تبدیل شده است که برای تأمین کالای مورد 
نیاز خانوارها فقط در یک هفته باید رقم های میلیونی پرداخت شود. 
دولت در طی سال های اخیر تلاش کرده با افزایش فشار به بخش 
خصوصی و اخذ مالیات، هزینه های جاری متورم شده خود را پوشش 
دهد و این در حالی است که در پی رکود ایجاد شده در سطح اقتصاد، 

عملاً بسیاری از واحد ها کسب وکار خود را تعطیل کرده اند.
اصناف و کسبه مخالفتی با پرداخت مالیات ندارند، اما حداقل خواسته 
آن ها از دولت، دریافت مالیات متناسب با وضعیت رکودی اقتصاد است. 
فعالان بازار معتقدند قاعدتاً در دوره رکود باید تخفیف های بیشتری قائل 
شد و این در حالی است که دولت در طی سال های اخیر تلاش کرده 

درآمد های مصوب مالیاتی خود را تأمین کند.
داود فکوری، رئیس اتحادیه سوپرمارکت و مواد پروتئینی  توضیح داد: 
چالش اصلی صنف ما مالیات و بهداشت است، درمورد مالیات که باتوجه 
به قوانین جدید مالیاتی، مالیات ما بیشتر شده است و ضریب مالیاتی با 
حاشیه سود ما همخوانی ندارد یعنی ضریب مالیات ما در اداره دارایی 
۱۰ و درمقابل حاشیه سود ما هم ۱۰ است که این ها همخوانی ندارد و 

ضرورت دارد اداره دارایی فکری به حال آن کند.
به گفته رئیس اتحادیه سوپرمارکت و مواد پروتئینی، به دلیل تأمین نیاز 
مایحتاج روزانه مردم شاید حال و هوای فعالیت صنوف در این رسته 
شغلی نسبت به سایر شغل ها خراب نباشد، اما باید پذیرفت که با توجه 
به کاهش قدرت مالی اکثر مردم، خرید کالا های ضروری کمتر شده 
است و همین باعث توقف و یا کُند شدن جبران سرمایه در بین فعالان 

در این بازار شده است.
فکوری تصریح کرد: نمی توان گفت امسال فعالان بازار سوپرمارکت و 
مواد پروتئینی در رکود کامل بودند؛ البته که رکود داشتیم، اما نسبی 
بوده و چون بیشتر در صنف ما کالا های پر مصرف و مایحتاج روزانه 
مردم است نمی توان اینگونه گفت که نسبت به مشاغل دیگر در رکود 
بودیم و مشکل حادی در این موضوع نداشتیم.وی افزود: درخصوص 
بهداشت هم باید بهداشت محیط بیشتر با شاغلان صنف ما تعامل 
داشته باشد تا آن طیف از واحد های بدون پروانه بتوانند پروانه شان را 

دریافت کنند.
رئیس اتحادیه سوپرمارکت و مواد پروتئینی ادامه داد: البته باتوجه به 
گرانی هایی که در جامعه وجود دارد با کاهش قدرت خرید مردم در 
بحث مواد غذایی روبه رو بودیم. درصدی گرفته نشده است، اما به طور 
مثال اگر پارسال ۱۰ کارتن ماکارونی فروخته بودیم، امسال ۸ کارتن 

به فروش رفت.
فکوری گفت: امسال قدرت خرید مردم نسبت به زمان مشابه سال 
گذشته، بیش از ۵۰ درصد کاهش داشته و همین موضوع وضعیت 

فعالان این بازار را دچار اختلال کرده است.

فعالیت های محیط زیستی در ”ایران بعد از انقلاب” سابقه 
ای سی ساله دارد. ولی متاسفانه این فعالیت ها هرگز به 
صورت منسجم و بر اساس شناخت دقیق از ساختار و 

سازوکار و اصول حاکم بر محیط زیست نبوده است.
صورت  به  دقیقا  فعالان  تمام  که  سال هاست  واقعیت 
مولانا  تاریکی”  در   ”فیل   داستان  اساس  بر  و  جزیره ای 
مشغول فعالیت بوده و هستند. یکی لیست بلندبالایی از 
زیستمندان را به دست گرفته و چپ و راست فرمان حذف و 
کشتار صادر می کند. دیگری می گوید بحث فعالان حمایت 
از چند »جک وجونور« نیست و هدف سعادت و اعتلای 
انسان است. یکی دیگر که رگ خواب مخاطبان را خوب 
می شناسد از غیرقابل سکونت شدن ایران در بیست سال 
آینده می فرماید و به دنبال آن از مرگ قطعی ۸ میلیارد 
انسان در چند دهه آینده به دلیل تغییراقلیم و انقراض 

نسل بشر سخن پراکنی می کند.
 به همین دلیل این فعالیت ها هرگر نتوانسته موثر واقع 
شود. هر چند که توانسته توجه بسیاری از مردم و مدیران را 
به محیط زیست جلب کند ولی به دلیل همان عدم شناخت 
از ساختار که عرض کردم نه تنها منجر به آموزش دقیق و 

کیفی نشده بلکه موضوع محیط زیست را خیلی سطحی 
و بی مایه کرده است. این موضوع متاسفانه این وضعیت 
نامطلوب محیط زیست را به شدت وخیم تر از قبل کرده 
است. از طرف دیگر دانشگاه ها هم به همان دلیل عدم 
شناخت تا این لحظه قادر به تربیت کارشناسان ”کل نگر” 

نبوده اند. 
عدم درک از اصول حاکم بر محیط زیست اجازه اتحاد و 
همبسته گی و پیروی از یک دستورالعمل مشخص بر اساس 
ساختار را به فعالان نداده و نمی دهد. بارها خدمت دوستان 
عرض کرده ام که فعالان نیاز به یک سند راه بردی مشخص 

دارند تا بر اساس آن بتوانند مدیریت را توجیه کنند که 
تمام گیروگرفتاری های کشور دقیقا به خاطر عدم  آگاهی از 
مفاهیم محیط زیست است ولی ”اراده و باور” برای پذیرش 

این موضوع نزد فعالان وجود ندارد .
با این وضعیت خیلی عجیب نیست که در این آشفته بازار 
فعالیت های جزیره ای، وضعیت محیط زیست روز به روز بدتر 
شده و مردم و مدیران هم کوچک ترین بهایی به این نظرات 

جزیره ای ندهند.

نادرضرابیان فعال محیط زیست

»فیل  در  تاریکی« مولانا
مقاومت دربرابرپذیرش عدم آگاهی ازمفاهیم محیط زیست درمیان فعالان



2  سیاسی

نشست شورای فرهنگ عمومی کشور به ریاست محمد مهدی اسماعیلی 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و با حضور وبیناری حجت الاسلام والمسلمین 
حسینی همدانی نماینده رهبر معظم انقلاب اسلامی در استان البرز برگزار 

شد.
حجت الاسلام والمسلمین حسینی همدانی در این نشست ضمن عرض 
تبریک به مناســبت فرا رســیدن ماه ربیع الاول، اظهار داشت: امیدوارم 

عزاداری های دوماهه عزیزان مورد قبول واقع شده باشد و تبریک دوم بنده 
پیروزی ملت ایران در مقابل جنگ شناختی گسترده دشمنان بود که باید 
شاکر بود و به جهاد گران عرصه تبیین و افشای حیله های خناسان، خدا 

قوت گفت.
وی بــا تأکید بر اینکه در مقابل این جنگ ترکیبی دشــمن، دفاع و 
حمله های ترکیبی اساسی صورت گرفت، گفت: نظام اسلامی نشان داد که 

در عرصه دفاع ادراکی و ترکیبی از توانمندی و اقتدار لازم برخوردار است.
امام جمعه کرج خاطرنشان کرد: دولت در این عرصه کمک های بسیار 
مفید و مهمی را انجام داد تا مردم در این دفاع و در این جنگ موفق باشند 

که باید تشکر کرد.
حجت الاسلام والمسلمین حســینی همدانی ادامه داد: تشکر دیگر از 
شورای فرهنگ عمومی کشور به خصوص وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
است که ان شاءالله در همه عرصه ها موفق باشند و بیش از این منشأ آثار و 
برکات در جامعه فرهنگی باشند. وی عنوان کرد: فرهنگ قطعاً زیربنای سایر 
ابعاد نهادهای اجتماعی از قبیل سیاست، اقتصاد و امثال ذلک است که نقش 

مقدمی دارد و اصلاح و ارتقای آن ها به فرهنگ بستگی دارد.
نماینده ولی فقیه در استان البرز در ادامه بابیان اینکه چقدر متخصصین 
در امر فرهنگ تلاش کردند تا ثابت کنند مقوله فرهنگ امر کاملاً تخصصی 

است و هر کس دراین باره صاحب نظر نیست که متأسفانه می بینیم مقدار 
صاحب نظران در فرهنگ فراوان است، اظهار کرد: بنا بر بیانیه گام دوم رهبر 
معظم انقلاب که در مسیر تمدن سازی هستیم، تمدن قانون مند است و 
تمدن در شهرهایی که می شود ظرفیت های بالقوه را بالفعل تبدیل کرد، 

به وجود می آید.
حجت الاسلام والمســلمین حسینی همدانی با تأکید بر اینکه هر جا 
فرهنگی رشد کرده و بالنده شده، آنجا تمدن هم به وجود آمده، گفت: اگر 
فرهنگی مولد و سازنده بود به تمدن تبدیل می شود و این یعنی هر فرهنگی 

نمی تواند تمدن ساز باشد.

 نماینده عالی دولت در استان البرز اظهار داشت: یکی از 
شاخصه های کشورهای پیشرفته دنیا تقویت بسترهای 
حمل و نقل عمومی است از این رو باید به این مولفه مهم 

توجه ویژه ای صورت گیرد.
 مجتبی عبدالهی در حاشیه افتتاح ایستگاه متروی شهید 
فخری زاده)ماموت( ضمن تبریک هفته دفاع مقدس و 
آغاز سال تحصیلی جدید، گفت: امروز در راستای تکمیل 
خطوط و ایستگاه های قطار تهران-کرج- هشتگرد به 

بهره برداری رسید.  
وی افزود: امید اســت با تلاش هایی که صورت گرفته 
روز به روز شــاهد ارتقا خدمات به مردم در حوزه های 

مختلف باشیم.
عبدالهــی ادامه داد: ایســتگاه متروی شــهید فخری 
زاده)ماموت( در راستای تکمیل خطوط و ایستگاه های 

قطار تهران- کرج- هشتگرد به بهره برداری رسید. 
عبداللهی گفت: یکی از شاخصه های کشورهای پیشرفته 
دنیا تقویت بسترهای حمل و نقل عمومی است از این رو 

باید به این مولفه مهم توجه ویژه ای صورت گیرد. 
وی افزود: حدود یک ماه پیش در نشستی با مدیرعامل 
مترو تهران، خط متروی کرج- هشتگرد تحویل تهران 
داده شــد و مقرر شد مشــکلات فنی این خط اعم از 

سیگنالینگ و... را رسیدگی و حل کنند.
استاندار البرز گفت: کاهش زمان حرکت قطارها یکی از 
موضوعاتی است که در روزهای آینده اجرایی خواهد شد.
وی افــزود: راه اندازی این ایســتگاه مطالبه شــهرک 
صنعتی و واحدهای تولیدی اطراف و همچنین شهرها 
و روستاهای همجوار بود که اکنون محقق شد و به طور 

قطع کیفیت تر دنبال می شود.

ارتقا سطح کیفیت خدمات هموطنان 
و تأمین منابع مالی از اولویتهای 
شرکت عمران شهرهای جدید 

معاون وزیر راه و شهرســازی اظهار داشت:  ارتقا سطح 
کیفیت خدمــات هموطنان و تأمین منابــع مالی از 

اولویتهای شرکت عمران شهرهای جدید است.
علیرضا جعفری گفت: امروز بمناسبت هفته  دفاع مقدس 

و ایام ربیع الاول شاهد افتتاح یکی از ایستگاههای میانی 
خط تهران- هشــتگرد در راستای ارتقا سطح کیفیت 
خدمات به هموطنان کشور بالاخص استان البرز هستیم.

وی گفت: با توجه به اینکه از جمله اولویت های شهرهای 
جدید تأمین زیرساختهای توسعه حمل و نقل می باشد 
توجه به حمل و نقل سریع، ایمن و آسان برای ما حائز 
اهمیت اســت و باید خدمات دیگر نیز در این ایستگاه 
شکل بگیرد و بتوانیم در حوزه حمل و نقل درون شهری 
و همچنین اتصال شــبکه معابر به نقاط سکونتگاهی 

پیگیری لازم را داشته باشیم.
جعفری در ادامــه از پیگیری مجدانه اســتاندار البرز 
و کســانی که در راه اندازی پروژه هــای روبنایی و زیر 
بنایی شــهر جدید مهستان و ایستگاه بین راهی مترو 
شهید فخری زاده)ماموت( با توجه به محدودیتهایی که 
برای اجرا و افتتاح این پروژه وجود داشت تقدیر کرد و 
گفت: حتما در کنار بحث مترو، سایر خدماتی که باید 
به ساکنین این شهر ارائه گردد تا افرایش رضایتمندی 
شهروندان را فراهم آورد در دستور کار قرار گرفته است. 

مدیرعامل شرکت مادرتخصصی عمران شهرهای جدید 
گفت: این ایســتگاه آمادگی توقف مترو را دارد و باید 
ظرفیت حمل و نقل درون شهری و اتصالات معابر شبکه 
به مناطق اطراف تکمیل شود که امیدواریم این اتفاق هم 
بزودی با پیگیری استاندار البرز و همکاران شرکت عمران 
شهر جدید مهستان بیافتد تا شاهد استفاده مسافرهای 

زیادی از این مسیر باشیم.
در پایان مهدی یحیی پور نیز به عنوان عضو هیئت مدیره 

شرکت عمران شهر جدید مهستان معارفه شدند.

افتتاح 1470 واحد مسکن مهر
 در شهرجدیدمهستان

افتتاح ایستگاه مترو شهید فخری 
زاده)ماموت( و سالن ورزشی شهید 

علی اصغر ابراهیمی

بمناسبت هفته دفاع مقدس ۱4۷۰ واحد مسکن مهر با 
حضور معاون وزیر راه و شهرسازی، استاندار البرز، نماینده 
مردم ساوجبلاغ، نظرآباد، طالقان و چهارباغ در مجلس 
شورای اســلامی، فرماندار ســاوجبلاغ و مدیرعامل و 
اعضای هیئت مدیره شرکت عمران و جمعی از مسوولین 

شهرستانی در شهرجدید مهستان افتتاح شد.
 سرپرست شرکت عمران شهرجدید مهستان در حاشیه 
این مراسم اظهار داشت: پروژه ۱4۷۰ واحد مسکن مهر 
با اعتباری بالغ 2۳۵ میلیارد تومان افتتاح و به متقاضیان 

تحویل شد.
ذبیح اله زارع تصریح کرد: با توجه به سیاســت دولت 
و تاکید وزیر راه و شهرســازی در خصوص بسته شدن 
پرونده مســکن مهر، ما بر آن هستیم تا با تامین تمام 
امکانات و خدمات زیربنایی و روبنایی، مابقی واحدهای 
مسکن مهر در این شهر را تا پایان سال به اتمام رسانیم.

وی افزود: بهره برداری از سالن چند منظوره پیش ساخته 

بتنی شهید علی اصغر ابراهیمی و بوستان جوان در 
زمینی به مساحت ۸۷۸۰ متر مربع در فاز 4 شهرجدید 
مهستان از دیگر برنامه های معاون وزیر راه و شهرسازی 

در شهرجدید مهستان بود. 
ایســتگاه مترو شــهید فخری زاده)ماموت( و سالن 
ورزشی شهید علی اصغر ابراهیمی با حضور معاون وزیر 

راه و شهرسازی به بهره برداری رسید 
سرپرســت شــرکت عمران شــهر جدید مهستان 
اظهار داشــت: به مناسبت آغاز هفته دفاع مقدس با 
حضور معاون وزیر راه و شهرســازی، استاندار البرز، 
نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد، طالقان و چهارباغ 
در مجلس شــورای اســلامی، فرماندار ساوجبلاغ و 
جمعی از مسوولین شهرستانی ایستگاه شهید فخری 
زاده)ماموت( به بهره برداری رسید.  ذبیح اله زارع گفت: 
این ایســتگاه با استفاده از بتن پیش ساخته توسط 
شــرکت پارس لانه در ۵۷۰۰ متر مربع و با اعتباری 
بالــغ بر  2 هزار میلیارد ریال در کمتر از یک ســال 
احداث و تحویل شرکت عمران شهر جدید مهستان 
شــد. پیمانکار و مدیراجرایی پروژه مجموعه ورزشی 
شهید علی اصغر ابراهیمی نیز در حاشیه افتتاح سالن 
ورزشی شهید علی اصغر ابراهیمی اظهار داشت:  این 
سالن دومین سالن ورزشی پیش ساخته بتنی کشور 
بوده که به سفارش شرکت عمران شهر جدید مهستان 
توســط شرکت پارس لانه ســاخته شده است. امیر 
تیمور رئیســی گفت: مجموعه ورزشی  شهید علی 
اصغر ابراهیمی در زمینی به مساحت ۱۰ هزار مترمربع 

احداث شده است.
وی افزود: این سالن پیش ساخته بتنی کشور شامل 
سالن ورزشی سرپوشیده چند منظوره به مساحت 2 
هزار و 4۰۰ متر مربع، بعنوان دومین ســالن ورزشی 

پیش ساخته بتنی کشور است.
رئیســی افزود: سالن  بتنی پیش ساخته شهید علی 
اصغر ابراهیمی به صورت چند منظوره احداث شده و 
قابلیت استفاده در حوادث  غیر مترقبه و بحران را دارد.

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید 
مهستان معارفه شد

در مراســمی با حضور معاون وزیر راه و شهرســازی، 
استاندار البرز، نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد، طالقان و 
چهارباغ در مجلس شورای اسلامی و فرماندار شهرستان 
ساوجبلاغ و جمعی از مسوولین استانی و شهرستانی 
ذبیح اله زارع بعنوان سرپرست شرکت عمران شهرجدید 
مهستان معارفه شد . در این مراسم همچنین از زحمات 
عباس قنبری مدیرعامل سابق شرکت عمران شهر جدید 
مهستان تقدیر شد. معاون وزیر راه و شهرسازی در این 
مراسم به دلیل عدم حضور وزیر راه و شهرسازی از قول 
ایشان از زحمات عباس قنبری تقدیر و تشکر نموده و 
اظهار داشت: امیدواریم آقای زارع با شناخت خوبی که به 
مسائل شهر پیدا کرده بتواند خدمات قابل توجهی ارائه 
دهد. علیرضا جعفری با آرزوی موفقیت برای مدیرعامل 
جدید شرکت عمران شهرجدید مهستان گفت: امیدوارم 
ایشان آنچه بعنوان ضرورت برای هموطنان در مسکن 
مهر اســت را اجرایی نموده و در راستای تحقق اهداف 
وزارت راه و شهرسازی گام برداشته تا شاهد رضایتمندی 
شهروندان شهر جدید مهســتان باشیم. ذبیح اله زارع 
 MBA دارای مدرک تحصیلی کارشناسی ارشد مدیریت
و دکتری حرفه ای کسب و کار DBA بوده که عضویت 
در  هیئت مدیره شــرکت عمران شهر جدید مهستان 
بمدت یکسال و نیم، معاونت اداری مالی و بودجه شرکت 
عمران شهرجدید مهستان، معاونت برنامه ریزی و توسعه 
شهری سازمان خدمات اجتماعی شــهرداری تهران، 
معاونت فرهنگی و امور اجتماعی شهرداری منطقه 2 
تهران، رئیس مرکز علمی کاربردی شهرسازی شهرداری 
تهران، مدیرعامل شرکت خدمات مهندسی کشاورزی و 
رئیس اداره کل محیط زیست استان یزد را در کارنامه 
شغلی خود دارد. در پایان این مراسم مهدی یحیی پور نیز 
به عنوان عضو هیئت مدیره شرکت عمران شهر جدید 

مهستان معارفه شد.

تقویت بسترهای حمل و نقل عمومی یکی از شاخصه های کشورهای پیشرفته است

امام جمعه کرج:

فرهنگ زیربنای سایر نهادهای اجتماعی سیاسی و اقتصادی است

کمیته پیشگیری از جرایم و آسیب های فضای مجازی البرز تشکیل شد

شماره ۷۳/ مهر ماه ۱4۰2

اولین جلسه کمیته پیشگیری از جرایم و آسیب های فضای 
مجازی به میزبانی معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 

دادگستری کل استان البرز برگزار شد.
در این جلسه فرید نجف نیا معاون اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری کل استان البرز با تأکید بر منویات رهبر 
معظم انقلاب اسلامی)مدظله العالی( درخصوص لزوم مدیریت 
فضای مجازی بــه  عنوان یکی از اولویت هــا و ارجحیت های 
مدیریتی کشور گفت که فضای مجازی، قلمرویی وسیع، بدیع 
و بکر است که ظرفیت ها، فرصت ها و آسیب هایی را با خود به 

همراه دارد و با افزایش سواد رسانه ای شهروندان، تا حد زیادی از 
وقوع جرایم این حوزه پیشگیری می شود.

این مقام مســئول با اشاره به تشــکیل قرارگاه رصد فضای 
مجازی به همت دادســتانی مرکز استان اظهار کرد: ۳ کمیته  
تخصصی یعنی کمیته پیشگیری، کمیته رصد فضای مجازی 
و کمیته اقدامات مقابله ای در این قرارگاه تشکیل شده و در این 
جلسات، حدود صلاحیت و اختیارات دستگاه ها برای غنی سازی 

محتوایی فضای مجازی مشخص می شود.
دبیر شورای پیشــگیری از وقوع جرم اســتان البرز هدف 

از تشــکیل کمیته  پیشــگیری را ایجاد بانک جامع اطلاعات 
محصولات رسانه ای در حوزه  پیشگیری از جرایم و آسیب های 
فضــای مجازی، تولید محتــوای فاخر، اثربخــش و مثبت و 
هشتگ سازی جریان های ارزشــی و اسلامی، جذاب سازی و 
غنی سازی محتوا و خدمات بومی جهت پاسخگویی حداکثری 
به نیازهای داخلی عنوان کرد. در این جلسه تصمیماتی درباره 
تشکیل پردیس تولید محتوای پیشگیرانه و آموزشی درخصوص 
جرایم فضای مجازی، برگزاری کارگاه های سواد رسانه ای و راه 

اندازی خانه فعالان مجازی استان اتخاذ شد.



در استان   ۳

اخبار شهرستان

ریس شورای اسلامی کمالشهر:
اجرای طرح ساماندهی 

آب های سطحی ،اتمام دغدغه 
ی تامین آب شرب شهر

رمضان شهبازی در حاشیه 
جلسه رسمی شورای شهر با 
افزود:با  مطلــب  این  اعلام 
تصویب وزارت کشور و تاکید 
بر اجرای آن ،طرح ساماندهی 
کمالشهر  سطحی  آب های 
وارد فاز جدیدی خواهد شد.

ریس شورای اسلامی در 
ادامه گفت:باعنایت به اهمیت 

موضوع ،اعتبار لازم توسط وزارت محترم کشور دیده خواهد 
شــد ولی این امر مستلزم بازنگری و بروزرسانی اطلاعات 

موجود طرح می باشد.
وی افزود:با درنظر گرفتن حساســیت طرح ،مدیریت 
شهری  اقدامات اولیه را نظیر مذاکره با مشاوران و تخصیص 

بودجه برای این موضوع را با جدیت آغاز نموده است.
شهبازی در ادامه خاطر نشان کرد:این طرح اولیه در سال 
۱۳۹۳ با مشارکت دانشگاه امیرکببر تهیه و تدوین گردید 
که در ســال جاری با عنایت به تاکیدات وزارت کشور بر 
تسریع در اجرایی شدن آن،مدیریت شهری درتلاش است 
بزودی آنرا به نتیجه ای مطلوب برساند زیرا از سویی دیگر  
افزایش اعتبار آن نیز ،مستلزم تسریع در این امر خواهد بود.

به مناسبت هفته ی دفاع مقدس:
جشنواره ی 

یک روزه ی فوتسال کوهسار
 به مناســبت هفته ی 
پرشــکوه دفاع مقدس با 
همکاری شورای اسلامی 
شهرستان و کانون بسیج 
کوهســار  ورزشــکاران 
روزه  جشــنواره ی یک 
ی فوتســال کوهسار، با 
رویکرد نشاط اجتماعی و 

غنی سازی اوقات فراغت و ایجاد همدلی برگزارشد.
دراین مراســم که درمحل ســالن پوریای ولی 
کوهسار باهدف بیان جهاد تبیین توصیه مقام معظم 
رهبری ویژه ی دهه نودی ها وآینده ســازان نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران برگزارشد،از مدیران 
آموزشگاههای شهید فلاح پور و شهید دقیقی تجلیل 

بعمل آمد.

رئیس کمسیون فرهنگی شورای محمدشهر:
چراغ جشنواره شهر 

مهربانی روشن شد
فرهنگی  کمسیون  رئیس 
شــهر  اســلامی  شــورای 
جشنواره  آغاز  از  محمدشهر، 
در محمدشهر  مهربانی  شهر 
محمداســکندری  داد.  خبر 
گفت:  با توجه به این که شهر 
ما مزین به نام مبارک حضرت 
محمد )ص(، پیامبر مهربانی ها، 
است، در ایام خجسته میلاد 

رســول اکرم )ص( و هفته مبارک وحدت، نخســتین دوره 
جشنواره شــهر مهربانی در محمدشهر  برگزار می گردد. وی 
ادامه داد:  در این جشنواره برنامه های شاد و متنوعی در تمامی 
شاخه های مذهبی، هنری، فرهنگی و ورزشی ددیده شده است  
ازجمله محفل قرآنی، شب شعر، جشنواره اقوام، مسابقه صدای 
خوش ، جشن کودک، نورافشانی در شب میلاد پیامبر)ص( و... 
که امیدواریم روزهای به یادماندنی و سرشار از خوشی و شادی 

را برای شهروندان به ارمغان آوریم.

اداره کل صنعت، معدن و تجارت البرز:

البرز در ۱۵ رسته پیشتاز صنایع کشور است

پیام رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز به مناسبت آغاز سال تحصیلی جدید 

فرماندار در بازار :

بازدید دکتر رمضانی از بازار میادین میوه و تره بار لاله قبل از تعطیلات

البرز در ۱۵ رسته پیشتاز صنایع کشور است
سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت 
البرز با اشاره به تشکیل جلسات کمیته فنی 
و کارشناســی کارگروه تســهیل و رفع موانع 
تولید اســتان البرز در خانه صمت استان، این 
امر را اقدامی راهگشــا در برقراری یک فرآیند 
پویا با اولویت توجه به نگاه کارشناسی و آرای 
صاحب نظران در روند تصمیم گیری ها عنوان 

کرد.

دکتر محمد انصاری در نشست مشترک با 
رئیس و اعضای هیات مدیره خانه صمت البرز 
گفت: کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید مرجع 
و پناهگاه واحد های مختلف صنعتی به ویژه 
واحدهای کوچک و متوسط مقیاس در موارد 
و مسائل مهمی چون تامین تسهیلات بانکی، 
امور مالیاتی، تامین اجتماعی، تامین زیرساخت 

ها و....، است.
وی با اشاره به رتبه چهارم البرز در استقرار 

و فعالیت واحد دانش بنیان در کشــور، گفت: 
صنایع دانش بنیان البرز در عموم شاخص های 
تعریف شــده در این حوزه دارای مزیت های 
نسبی است و طبق برنامه ریزی انجام شده و 
در ســایه همکاری همه عوامل موثر از جمله 
انجمن های تخصصــی صنایع و خانه صمت 
به زودی ارتقا جایگاه خواهد داشت.سرپرست 
اداره کل صنعت، معدن و تجارت البرز گفت: 
طبق بررسی های انجام شده، البرز در ۱۵ رسته 

پیشتاز صنایع کشور است و انتظار می رود خانه 
صمت گام مناسبی در جهت تهیه شناسنامه 

صنعتی، معدنی و تجاری استان بردارد.

دکتر شهرام صیادی، رییس دانشگاه طی 
پیامی آغاز سال تحصیلی جدید را به جامعه 
دانشگاهی به ویژه اســاتید  ، دانشجویان 

دانشگاه علوم پزشکی البرز تبریک گفت 

متن پیام به شرح زیر است 
خداوند آنهایی را که ایمــان آورده  اند و 
کســانی را که دانش یافته اند، به درجاتی 

برافرازد.  »سوره مجادله، آیه۱۱«
تقارن شروع سال تحصیلی  با هفته دفاع 
مقدس فرصت ارزشمندی برای گرامیداشت 
مجاهدت و ایثار انسان های بلند همتی  که 

دانش آموختگان مکتب آزادگی بودند
علم و دانش لازمه ایمان و موهبتی الهی 
است، و دانشــگاه جایگاه معرفت، کانون 
جوشــش و منبع تولید دانش و فرهنگ 

است. دانشگاه بستر ساز پیشرفت مادی و 
تکامل معنوی جامعه و بفرموده امام، مبدا 

تمام تحولات کشور است.
امیدوارم در طول ســال تحصیلی پیش 
رو، دانشــجویان عزیز با تکیه بر توانمندی 
ها و اســتعدادهای خود و با اســتفاده از 
ظرفیت های علمی,اموزشی  ، پژوهشی ، 
فرهنگی و دانشجویی که مسیولین دانشگاه 

تمام تلاش خود را به کار بســته تا بستر 
مناسبی را برای آموزش و رشد و شکوفایی 
دانشجویان فراهم آورده و همراه با استادان، 
مدیران، کارشناسان و کارکنان دانشگاه در 
محیطی با نشاط به فعالیت علمی پرداخته 
و حضور حقیقی و تأثیر گــذار خود را در 
عرصه های علمــی و فرهنگی جامعه به 

اثبات برسانند.

همزمان با آغاز تعطیلات پایان هفته و اوج 
خریدهای عموم از بازار، دکتر رمضانی سرپرست 
معاونت اســتانداری و فرمانــداری کرج عصر 
پنجشنبه پس از تشکیل جلسه کارگروه تنظیم 
بازار شهرستان کرج به بازار فروش میوه و تره بار 

)لاله( در کرج رفت.
وی که بصورت سرزده در این مرکز حضور 
یافته بود در بیــن مردم قرار گرفت و غرفه به 

غرفه بازار را گشت و قیمت ها را میدانی رصد 
کرد.

سرپرست فرمانداری کرج هم از غرفه داران 
قیمت ها را جویا شــد، هم کیفیت تولیدات 
عرضه شده و رضایتمندی عمومی از وضعیت 

بازار را از زبان مردم پیگیری کرد.
دکتر رمضانی در حاشیه این بازدید گفت: با 
توجه به شروع مهرماه،ایام تعطیلات و افزایش 

مراجعه شــهروندان به بازارهای سطح شهر، 
بازرسان صمت و تعزیرات با نظارت فرمانداری، 
وضعیت بازار و قیمت ها را بررسی و کنترل می 

کنند.
وی تاکیــد کرد: عموم شــهروندان باید از 
خدمات مناسب در روزبازارها و میادین برخوردار 
باشند و لذا با نظارت ویژه ای اقلام و کالاهای 
اساسی در بازار عرضه و بدست مردم می رسد.

مدیر کل میرات فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع  دستی البرز با اشاره به وجود ظرفیت های 
بی نظیر در زمینه گردشگری صنعتی در البرز، 

ایجاد زیرســاخت ها و افزایش تعاملات برای 
رونق این حوزه را ضروری عنوان کرد. 

بــه گــزارش روابــط عمومــی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البــرز رحیم خاکــی روز چهارشــنبه 2۹ 
شهریور ۱4۰2 با حضور در رادیو البرز وجود 
شــهرک های صنعتی و تولیدی در البرز که 
بسیاری از برندهای مطرح کشوری هستند 
را برای توسعه گردشگری صنعتی مهم عنوان 

کرد. 
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی البرز حضور بیــش از ۳۵۰۰ 
واحد صنعتی و تولیدی را فرصتی ارزشمند 

برای رونق گردشگری صنعتی دانست و افزود: 
برای این موضوع باید ابتدا زیرساخت ها برای 
گردشگر پذیری در واحد صنعتی و تولیدی 
و همچنین حفظ ایمنی گردشگران فراهم و 

استانداردهایی تعریف شود. 
خاکی با اشاره به اینکه کشورهای پیشرفته 
گام های  مثبتی در زمینه گردشگری صنعتی 
برداشته و بخشی از اقتصاد گردشگری مربوط 
به این حوزه است، ادامه داد: در کشور ما نیاز 
به فعالیت های زیرســاختی برای این حوزه 
احساس می شــود و در برخی صنایع مانند 
نفت، پتروشــیمی، معادن و صنایع مختلف 
خوراکی و تولیدی که دارای پیشینه هستند 

با ایجاد موزه درون واحدی می توانند جذابیت 
های نوینی برای گردشگران ایجاد کنند. 

او با اشــاره بــه آمادگی از ســوی بخش 
گردشگری برای تعاملات با واحدهای صنعتی 
مســتعد وجود دارد، گفت: طی جلساتی با 
مدیران آژانس های گردشگری استان آمادگی 
برای تعامل و تهیه بسته های سفر در حوزه 
گردشگری صنعتی البرز از سوی این آژانس ها 

وجود دارد.
او تعریف تورهــا در این حوزه را بر مبنای 
بسته های کاملا هماهنگ شده عنوان کرد که 
می تواند در ابتدا از مدارس و دانشگاه ها آغاز 

شود.

پس از تصویب تقاضای تحقیق و تفحص از 
سازمان اوقاف و امور خیریه در صحن مجلس و 
تقاضای تعداد زیادی از نمایندگان برای عضویت 
در این هیــأت، انتخابات آن در کمیســیون 
فرهنگی برگزار و با انتخــاب ۱۵ عضو هیأت، 

تحقیق و تفحص از این سازمان آغاز شد.
از استان البرز مهدی عسگری نماینده کرج، 
فردیس و اشتهارد با رأی کمیسیون به عضویت 

این هیأت انتخاب شد.

عسگری با اشاره به اهمیت و جایگاه وقف در 
نظام اقتصادی اسلام تاکید کرد: با شفاف سازی 
و ارتقاء عملکرد سازمان اوقاف، میزان اعتماد و 
مشارکت مردم در این سنت حسنه که یکی از 
منابع پایدار تأمین مالی برای امور خیر در نظام 
اقتصادی اسلام محسوب می شود افزایش خواهد 
یافت و به نوعی این ســنت که در طول تاریخ 
اسلام، ثمرات فراوانی در حوزه های گوناگون را 

داشته است، احیاء و تقویت خواهد شد.

عضو هیــأت تحقیق و تفحص از ســازمان 
اوقاف افزود:  از جمله محورهای مهم تحقیق و 
تفحص از سازمان اوقاف؛ اخذ گزارش از وضعیت 
موقوفات، درآمدهای حاصله و نحوه هزینه کرد 
آنها، میزان و نحوه سرمایه گذاری اوقاف، دلیل 
رها شدگی برخی موقوفات، بررسی نحوه واگذاری 
برخی موقوفات به افراد ذی نفوذ و غیر مرتبط در 
طول ۵ سال گذشته، میزان و نحوه هزینه کرد 
حق النظاره و حق التصدی موقوفات و... می باشد.

مدیر کل میرات فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی البرز:

تعاملات برای گسترش زیرساخت های گردشگری صنعتی در البرز افزایش می یابد

با انتخاب اعضاء هیأت، تحقیق و تفحص از سازمان اوقاف کلید خورد

مهدی عسگری:با شفاف سازی و ارتقاء عملکرد اوقاف، سنت حسنه وقف تقویت می شود
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شماره ۷۳/ مهر ماه 4۱4۰2 رپرتاژآگهی

سوت قطار شهری کرج پس از سال ها انتظار شهروندان، 
با درایت اعضای ششمین دوره شورای اسلامی شهرکرج، 
با حضور وزیر کشور)در اواخر سال ۱4۰۱( به صدا درآمد 
و اکنون شاهد تحولی دیگر در حوزه حمل و نقل ریلی 
هستیم و این بار آئین افتتاح ایستگاه رجایی شهر در خط 
2 قطار شــهری کرج با حضور استاندار البرز و مدیران 

استانی، شهرستانی و شهری برگزار شد. 
در سنوات اخیر به همت مدیریت شهری کرج و براساس 
سیاستهای ششــمین دوره شورای اسلامی شهر کرج 
در حوزه حمل و نقل عمومی، سرعت تکمیل خطوط 
قطارشهری کرج شتاب گرفت به نحویکه در اسفند ماه 
سال گذشته با بهره برداری بخشی از خط 2 قطارشهری 
کرج در ایستگاههای چهارراه طالقانی و 4۵ متری گلشهر 

مسافرگیری انجام شد.
افتتاح ایستگاه میانی بر اســاس وعده قبلی مدیریت 
شــهری در سه راه رجایی شــهر در کمتر از 2۰۰ روز 
از بهره برداری خط 2 رقم خورد و همچنین ایســتگاه 
شهید سلطانی که کلیه عملیات عمرانی آن در ششمین 
دوره شــورا آغاز گردیده اســت، رشد چشمگیر بیش 
از ۵۰ درصدی داشــته که تکمیل این مهم می تواند 
تاثیر بسزایی در کاهش ترافیک شهری و رضایتمندی 

شهروندان داشته باشد.
در این گــزارش دیدگاههای برخی از نمایندگان مردم 
شریف کرج در شورای اسلامی شهر در خصوص پروژه 

قطارشهری کرج پرداخته می شود:

رئیس شورای اسلامی شهر کرج : هدفگذاری برای 
اتصال خط 2 قطار شــهری کرج به خط پنج قطار 

شهری تهران

رییس شورای اسلامی شــهر کرج با بیان اینکه اعضای 
شــورای دوره ششم کرج پشتیبانی از اتمام  پروژه مترو را 
وظیفه خود می دانند، گفت: اتصال قطار شــهری کرج به 
خط پنج قطار شهری تهران برای ماه های آینده هدفگذاری 

شده است.
مسعود محمدی اظهار کرد: شــورای شهر توجه ویژه ای 
به تکمیل مترو دارد که از روز های اول دوره ششــم شورا 
نیز اولویت اصلی اعضا تکمیل پروژه مترو است و تلاشها 
براین است تا قطار شهری کرج را برای روان سازی ترافیک 

وکاهش آلودگی هوا تا 2 سال آینده به سرانجام برسانیم .
رئیس شورای اسلامی شهر کرج افتتاح ایستگاه مترو را گام 
کوچکی برای خدمت رسانی به مردم دانست و اذعان کرد: 
وعده اعضا در ابتدای دوره ششم، اتصال قطار شهری کرج 
به ایستگاه شهید سلطانی و خط پنج قطار شهری تهران بود 

که با تلاش مدیریت شهری، این امر در حال تحقق است.
وی با بیان اینکه توسعه شبکه حمل و نقل عمومی به ویژه 
قطارشهری  می تواند نقش تعیین کننده ای در کاهش حجم 
ترافیک داشته باشد، افزود: در این راستا استفاده از مترو به 
عنوان تنها وسیله حمل و نقل عمومی درون شهری پاک 
می تواند صرفه جویی بسیاری در مصرف سوخت  داشته 
باشد که این امر تاثیر زیادی در کاهش آلودگی هوا بدنبال 

دارد.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج در پایان از تلاش ها ، پی 
گیری و زحمات همه اعضای ادوار گذشته شورای اسلامی 
شــهر کرج، شهرداران و مدیران عامل سابق قطار شهری 

کرج تقدیر و تشکر کرد.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج: بخش حمل 
ونقل عمومی کرج به استانداردها نزدیک شود 

نائب رئیس شــورای اسلامی شهر کرج با اشاره به کثرت 
جمعیت و ضعف زیر ساخت ها گفت: این کلانشهر در بحث 
زیرساخت های حمل ونقل عمومی با استاندارد ها فاصله 
دارد که امیدواریم کاستی ها در حوزه حمل ونقل عمومی 

به حداقل برسد.
مریم قهرمانی صارم اظهار کرد: یکی ازاصلی ترین نیازهای 
کلانشهر کرج و اولویت شهروندان در حوزه مدیریت شهری، 
بخش حمل و نقل عمومی است که با توسعه زیرساخت ها 
در حوزه حمل و نقل و بهره بــرداری از خطوط مترو در 
سنوات آتی، شاهد کاهش ترافیک در شهر و افزایش حس 

شهروندی در مردم باشیم.
رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر 
کرج تصریح کرد: در شــورای ششم کرج بخش زیادی از 

فعالیت ها بر حمل و نقل عمومی متمرکز شده است .
قهرمانی صارم افزود: تلاش مدیریت شهری و شورای شهر 
کرج براین است تا کاستی های حمل ونقل عمومی را به 

حداقل برساند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج : سوت قطار 
ایستگاه رجایی شهر به صدا درآمد

سخنگوی شورای اســلامی شهر کرج گفت: تلاش ها 
براین است تا با فعال سازی ایستگاه شهید سلطانی کرج، 
مســافران متروی تهران به هسته مرکزی کرج انتقال 

یابند و ترافیک ورودی شرقی کرج روان سازی شود.
عمار ایزدیار بیان کرد: مرحله ریل گذاری ادامه خط 2 
قطار شهری کرج حدفاصل چهار راه طالقانی و میدان 

شهید سلطانی کرج در حال انجام است.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر 
کرج با اشاره به وضعیت مالی پروژه قطارشهری کرج 
اذعان کرد : قرار است در سالجاری یک هزار میلیارد 
تومان از محل بودجه مصوب در شورا و فروش اوراق 

به پروژه خط 2 قطار شهری کرج تزریق شود.
سخنگوی شــورای اسلامی شــهر کرج  یادآور شد: 
سیاست اعضای ششمین دوره شورای اسلامی شهر بر 
این است که پیشرفت پروژه قطارشهری با سرعت ادامه 
یابد و بخش عمده ای از خط 2 قطار شــهری کرج تا 
پایان دوره ششم شورا در مدار خدمت رسانی قرار گیرد.

دبیر شورای اسلامی شهر کرج : راهبرد شورای 
دوره ششم عملیاتی کردن پروژه قطار شهری 

است

دبیر شورای اسلامی شهر کرج گفت: عملیات عمرانی 
ایستگاه قطار شهری شهید سلطانی در ششمین دوره 

شورای اسلامی شهر کرج آغاز گردیده است.
مجتبــی حاجی قاســمی اظهار کرد: متــرو یکی از 
بزرگ ترین پروژه های عمرانی کلانشهر کرج است که 

پس از تکمیل نقش مهمی در روان ســازی ترافیک و 
گسترش حمل و نقل ایفا خواهد کرد.

دبیر شورای اسلامی شــهر کرج اذعان کرد: ایستگاه 
شهید سلطانی پیشرفت قابل قبولی دارد که البته کلیه 
عملیات عمرانی آن در این دوره شورا انجام شده است.

حاجی قاســمی تصریح کرد: با عزم اعضای شــورای 
اسلامی شهر، شهردار و همکاران سازمان قطار شهری 
امیدواریم که ایســتگاه شهید ســلطانی در آینده ای 
نزدیک به مدار بهره  برداری برسد و این خط بصورت 
عملیاتی قابلیت مسافرگیری داشته باشد که شاهد تاثیر 

محسوس بر کاهش ترافیک درون شهری باشیم.

دبیر دوم و رئیــس مرکز پژوهش ها و مطالعات 
راهبردی شورای اســلامی شهر کرج : تکمیل 

مترو در اولویت کاری شورای دوره ششم است

دبیر دوم و رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: اعضای شورای اسلامی 
شهر در دوره ششم با همدلی از اولین روز ها حمایت از 

پروژه مترو را در اولویت کاری خود قرار دادند.
محمد اســدیان با تقدیر از اعضای ادوار گذشــته 
شورای اسلامی شهر درراســتای به ثمر رسیدن 
پروژه قطار شــهری، به تشکیل کارگروه راهبردی 
مترو اشــاره و اظهار کرد: در ششمین دوره شورا 
بر اساس برنامه زمانبندی شده با تشکیل کارگروه 
راهبردی ، سرعت بخشی به پروژه های مترو بویژه 
تکمیل ایســتگاه های دارای پیشرفت بالا در حال 

انجام است.
دبیر دوم و رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی 
شورای اســلامی شــهر کرج تصریح کرد: پیشرفت 
ایستگاه شهید سلطانی منطبق با برنامه زمانی رصد می 
شــود که پس از تکمیل ایستگاه و اتصال خط داخل 
شــهری مترو به خط تهران - کرج بخشی از اهداف 
حوزه حمل و نقل عمومی بویژه در حوزه قطارشهری 

محقق می شود.
اســدیان بیان کرد: اعضای شورای شهر تکمیل پروژه 
متــرو را با جدیت پیگیری می کنند و در این مســیر 

تلاش خود  را به کار خواهیم بست.

توقف متروی کرج در ایستگاه وعده ها 
  ایستگاه رجایی شهر در مدار خدمت قرار گرفت

رپـرتاژآگهی
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خزانه دار شورای اسلامی شهر : متروی کرج پروژه 
بسیار مهم در کارنامه دوره ششم شورای اسلامی 

شهر است

خزانه دار شــورای اسلامی شهر کرج گفت: متروی کرج 
یک پروژه بسیار مهم در کارنامه شهری دوره ششم شورای 
اسلامی شهر  است که دیگران کاشــتند وافراد در حال 
برداشت هستند. علی ذبیحی ضمن تقدیر از همه دست 
اندر کاران این پروژه اظهار داشت: تلاش دوره ششم شورای 
شــهر کرج در راه اندازی مترو بسیار است و امیدواریم به 

زودی زود این تلاش به ثمر کامل بنشیند.
خزانه دار شورای اســلامی شهر کرج با تاکید بر مهاجر 
پذیر بودن اســتان البرز واهمیت توجه به حوزه حمل و 
نقل شهری، تصریح کرد: در این راستا قطارشهری یکی از 

مهمترین و ضروریترین پروژه های شهر کرج است.
ذبیحــی عنوان کرد: هرجند رشــد جمعیــت از دلایل 
اصلی افزایش ترافیک اســت اما ضعــف ناوگان حمل و 
نقل عمومی درون شهری و همچنین در دسترس بودن 
خودرو و افزایش انگیزش استفاده از خودروهای شخصی 

نیزدرافزایش ترافیک شهر تاثیر دارد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به ظرفیت موجود 
و برنامه های توسعه ای در خط 2 قطار شهری کرج اذعان 
کرد: امیدوارم با پیگیری های استاندار البرز خط متروی 

کرج به طورکامل راه اندازی شود.

رئیس کمیســیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اسلامی شهر کرج : لزوم پیوست فرهنگی 

و اجتماعی درخصوص پروژه متروی کرج

رئیس کمیســیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای 
اسلامی شهر کرج با بیان اینکه پروژه متروی کرج با سرعت 
بسیار خوبی در حال پیشرفت است، گفت: یکی از مهمترین 
مسائلی که در بحث مترو باید مد نظر قرار گیرد پیوست 
فرهنگی و اجتماعی این پروژه است که با مطالعات انجام 

شده ، قابل تامل است.
حجت الاســلام و المسلمین علیرضا ســعیدی با اشاره 
به اینکه بحث مترو یکی از مســائل مهم و ابزار پیشرفته 
در حوزه شهری به شــمار می رود، اظهار داشت: یکی از 
مسائل مهم در شهرهای توسعه یافته استاندارد سازی حوزه 
حمل و نقل است. رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشــی شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: ترافیک، 
یکی از معضلات اصلی کلانشــهر کرج است که با تلاش 
همکارانمان در جهت تکمیل پروژه قطارشهری به عنوان 
یکی از تکنولوژیهای روز برای کاهش ترافیک، شاهد اتفاقات 

خوبی در شهر کرج خواهیم شد.
سعیدی تصریح کرد: در دوره ششم شورای اسلامی شهر 
کرج یکی از مهمتریــن اقدامات و اولویت ها در مدیریت 

شهری پروژه قطار شهری است .
عضو شــورای شــهر کرج عنوان کرد: در جوامع امروز با 
پیشرفت تکنولوژی و افزایش جمعیت ، حوزه حمل و نقل 
مطلوب شهری بسیار مهم تلقی می شود و باید در شهرهای 
بزرگ مثل کرج که مهاجر پذیر نیز می باشد ، نگاه ویژه ای 

به این حوزه حساس شود.

رئیس کمیته سرمایه انسانی شورای اسلامی شهر 
کرج : لزوم تامین نیروی انســانی متخصص حوزه 
حمل و نقل ریلی  برای ارائه خدمات به شهروندان /  
ضرورت برگزاری مانورهای عملیاتی آتش نشانان در 

داخل تونل ها مترو 

رئیس کمیته سرمایه انسانی شورای اسلامی شهر کرج به 
مناسبت افتتاح ایستگاه رجایی شهر گفت :  توسعه حمل  و 
نقل عمومی و در کنار آن حمل و نقل ریلی یکی از راه های 

حل مشکل ترافیک و هوای آلوده است.
فاطمه منعمی اظهارداشت: تجربیات سیستم حمل و نقل 
ریلی در کلانشهرها می تواند دلایل قانع کننده ای برای ذکر 
منافع ایجاد قطارشهری و احداث مترو در کرج باشد. که از 
آن می توان به جلوگیری از تراکم ترافیک، کاهش آلودگی 
هوا ، امکان استفاده از تونل های مترو به عنوان پناهگاه در 

مواقع اضطراری و پدافند غیرعامل اشاره کرد.
رئیس کمیته سرمایه انسانی شورای اسلامی شهر کرج با 
اشاره به اینکه حمل و نقل ریلی  مزیت هایی از جمله ایمنی 
بالاتر، کاهش مصرف سوخت و کاهش هزینه ها را دارا است 
، اذعان کرد: در همه کلانشهرها ساختار سیستم شبکه 
حمل و نقل هر شهر، ســقف مشخصی  برای تردد انواع  
شیوه های سفر به خصوص در مرکز شهر در یک محدوده 
زمانی فراهم می کند و بی توجهی به این مهم، موجب بروز 
پیامد هایی همچون افزایش زمان تاخیر، عملکرد نامناسب 

و.... خواهد شد.
منعمی با بیان اینکه اهمیت ضرورت ایجاد قطار شهری بر 
هیچکس پوشیده نیست، تصریح کرد: در این راستا، آنچه 
در کنار همت بلند همه آنانی که در حوزه قطار شــهری 
فعالیت می کنند ،  می بایست دغدغه تامین نیروی انسانی 
متخصص باشد و به همان میزان که برای برداشتن موانع 
از سر راه پیشرفت عمرانی این پروژه مهم تلاش میکنند، 
باید برای تامین نیروی انسانی متخصص جهت بهره برداری 
از این ظرفیت ایجاد شده و خدمت رسانی به مردم شریف 
شهر کرج ، که شایسته بهترین ها هستند، گام برداشته 
شــود. منعمی در بخش دیگری از سخنانش، ایمنی را از 
مهم ترین پارامترهای شبکه حمل و نقل ریلی عنوان و یاد 
آور شد: می بایست با هماهنگی بین روسای سازمان آتش 
نشانی و خدمات ایمنی و سازمان حمل و نقل ریلی برای 
برگزاری مانورهای امداد و نجات و اطفا حریق و مهار آتش 
و... جهت همکاران فعال در واحدهای عملیات سازمان آتش 
نشانی در داخل تونل ها برنامه ریزی لازم صورت پذیرد و 
این یکی دیگر از مهم ترین اقداماتی است که باید به صورت 
جدی به آن پرداخته شود زیرا برگزاری اینگونه مانورها می 
تواند آمادگی لازم را در نیروی مرتبط با عملیات در زمان 

وقوع بحران فراهم کند. 
منعمی در پایان از تلاش همه مدیران و کارکنان مجموعه 
مدیریت شــهری که برای اجرای هرچه بهتر این پروژه، 
تمام همت خود را به کار بســتند تشکر کرد و برای همه 
خدمتگزاران به نظام مقدس جمهوری اســلامی آرزوی 

توفیق و سربلندی نمود.

علیرضا رحیمی : تحویل رام دوم قطار از شــرکت 
واگن سازی در ماه آتی 

علیرضا رحیمی با بیان اینکه اکنون قطعه نخست خط 2 
قطار شهری کرج با یک رام قطار در حال خدمات رسانی 
رایگان به شهروندان است گفت : رام دوم  قطار شهری در 
ماه آتی از شــرکت واگن سازی تهران به این خط ملحق 

خواهد شد.
عضو و نائب رئیس کمیســیون تلفیق شــورای اسلامی 
شهر کرج اظهارداشــت: پیگیری هایی برای خرید ۷ رام 
قطار جدید با وزارت کشــور انجام شده که امیدواریم هر 
چه سریعتر به نتیجه برسد تا مقدمه ای برای بهره برداری 

مناسب از خط مترو کرج صورت باشد.
رحیمی گام بعدی در تکمیل قطار شهری را ادامه خط 2 در 
حدفاصل ایستگاه چهارراه طالقانی تا ایستگاه شهید سلطانی 
تا پایان سال جاری عنوان کرد و گفت : توافقات نهایی برای 
خرید تجهیزات برقی و سیگنالینگ مورد نیاز برای تجهیز 
خط 2 قطارشهری بین چهار راه طالقانی و ایستگاه شهید 
سلطانی صورت گرفته است. نائب رئیس کمیسیون تلفیق 
شورای شهر با اشاره به فرایند اختصاص زمین در حاشیه 
دانشگاه خوارزمی برای دپو و مرکز نگهداری و تعمیرات و 
تجهیزات و رامهای قطار شهری کرج افزود: با حمایت دولت 
و استانداری البرز اکنون تامین ۱۳ هکتار زمین برای این 
امر در حال نهایی شدن و تحویل است که شهرداری کرج 
باید در فرآیند تحویل ۱۳ هکتار زمین از دانشگاه خوارزمی، 

طراحی و اجرای دپوی خط سرعت ببخشد.

رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج :  ادامه خط 
2 قطار شهری کرج طبق زمانبندی مناسب پیش 

می رود 

عضو شورای اسلامی شــهر کرج گفت : اکنون مسافران 
متروی صادقیه به ایســتگاه شهید سلطانی ، در محدوده 
شهر کرج با اتوبوس، تاکسی و خودروهای ون جابجا می 
شوند که سبب ترافیک سنگین شده است که با تکمیل 

خط 2 قطارشهری کرج، این مشکل مرتفع خواهد شد.
علی قاسم پور با تشکر از حمایت های نماینده محترم ولی 
فقیه در استان و امام جمعه کرج و همچنین استاندار البرز 
به پیشرفت پروژه قطارشــهری بر اساس سیاستگزاری 
شــورای اسلامی شهر کرج اشــاره و با تقدیر از همکاران 
شورای اسلامی شهر، شهرداری و سازمان قطارشهری کرج 
اظهار کرد: امیدواریم تا پایان ششمین دوره شورای اسلامی 
شهر، قطار شهری کرج در ایستگاه شهید سلطانی به خط 

قطارشهری تهران- کرج  متصل شود.
رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج با اشاره به اقدامات 
صــورت گرفته برای تکمیل 2 ابر پروژه  قطار شــهری و 
بزرگراه شمالی کرج در ماه های اخیر افزود: در ابتدای دوره 
ششم شورای اسلامی شهر کرج، پیشرفت عملیات عمرانی 
ایستگاه شهید سلطانی، صفر درصد بود که امروز به بیش از 

۵۰  درصد رسیده است. 
قاسم پور اذعان کرد: طی یک سال گذشته نشست های 
تخصصی فراوانی برای جبران عقب ماندگی 2 پروژه قطار 
شهری و بزرگراه شمالی کرج برگزار شده و پیش بینی می 
شود امسال خط 2 قطار شهری کرج از چهار راه طالقانی به 

میدان شهید سلطانی این کلانشهر متصل شود.
به گفته رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج؛ مطالعات راه 
اندازی خط اتوبوس بی آر تی در محورخیابان شهید بهشتی 

توسط مشاور نیز به اتمام رسیده و اجرایی خواهد شد.

سید مرتضی اعتصامی : فعالیت قطار شهری مشکل 
ترافیک سنگین در هسته مرکزی شهر را به حداقل 

می رساند 
عضو شورای اســلامی شهر کرج گفت: ترافیک سنگین 
درهسته مرکزی شهر کرج به معضل بزرگی تبدیل شده 

که امیدواریم با فعالیت قطار شهری این مشکل به حداقل 
برسد.

ســید مرتضی اعتصامی با اشاره به اینکه موضوع محیط 
زیســت در ادوار گذشــته نادیده گرفته شــده اســت، 
اظهارداشت: اگر در ادوار گذشته موضوع زیست محیطی 
شهر کرج مورد توجه قرار می گرفت اکنون با مشکل حاد 

آلودگی هوا مواجه نبودیم.
عضو شورای اسلامی شهر کرج اذعان کرد: افزایش جمعیت 
شــهر کرج و روند رو به تزاید مالکیت خودرو، باعث بروز 
بسیاری از مشــکلات در حوزه حمل و نقل روان شهری 
گردیده اســت که در راستای برون رفت از این دشواریها، 
توسعه حمل و نقل عمومی به ویژه متروی درون شهری، 
کاربردی است. اعتصامی، فرسودگی ناوگان حمل و نقل 
عمومی را در افزایش آلودگی هوا بی تاثیر ندانست و اذعان 
کرد: حفظ باغات شــهری و نوسازی ناوگان حمل و نقل 

درون شهری نقش مهمی در حفظ هوای پاک دارد.
وی توسعه راه های شهری کرج بدون در نظر گرفتن توسعه 
فرهنگ ترافیکی را یکی از معضلات این کلانشهر عنوان 
کرد و افزود: اعضای دوره ششــم شورای اسلامی شهر از 
ابتدای این دوره در تلاش هستند تا توسعه همه جانبه خط 

متروی کرج اجرا شود.

رئیس کمیســیون عمران و حمل و نقل شورای 
اسلامی شهر کرج : بهره برداری از  ایستگاه شهید 
سلطانی و اتصال به خط قطار شهری تهران با تمام 

توان در حال انجام است

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر 
کرج گفت: بهره برداری از ایستگاه شهید سلطانی و اتصال 
ایستگاه چهارراه طالقانی به خط قطار شهری تهران با تمام 

توان در حال انجام است.
حسین مهاجری اظهار کرد: در مسیر 4۵ متری گلشهر تا 
چهارراه طالقانی، دو ایستگاه مترو در میدان سپاه و سه راه 
رجایی شهر باید اجرا گردد که ایستگاه سه راه رجایی شهر 
به بهره برداری رسید. رئیس کمیسیون عمران و حمل و 
نقل شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه طی دو سال 
اخیــر، اقدامات و فعالیت های خوبی در زمینه راه اندازی 
ایستگاه های مترو انجام شده است، تصریح کرد: پیشرفت 
این پروژه حاصل تلاش شورای شهر و شهرداری برای بهره  

مندی شهروندان کرج از خط متروی درون شهری است.
مهاجری یادآور شد: راه اندازی بخشی دیگری از پروژه در 
آینده نزدیک و زمان بندی مناسب برای رسیدن به میدان 
شهید سلطانی، نیازمند برنامه ریزی و جلسات کارشناسی 
ویژه اســت که با تعامل و همفکری کارشناسان خبره و 
مدیران شــهری و همراهی شورای ششم روزهای خوبی 

برای تکمیل پروژه خط 2 در پیش خواهد بود.
شورای اسلامی دوره ششم شهر کرج بر این باور است که 
تا پایان این دوره شورا با سرعت بخشی به پروژه های قطار 
شهری از جمله تکمیل ایستگاه شهید سلطانی و اتصال 
خط 2 قطار شــهری کرج به خط ۵ قطار شهری تهران 
در جهت کاهش قابل توجه ترافیک شهری گام بردارد که 
تأثیرات فراوانی در آســایش و رضایت شهروندان خواهد 

داشت.



شماره ۷۳/ مهر ماه 6۱4۰2 اجتماعی

- فرمانده انتظامی استان البرز از دستگیری دو نفر 
از عاملان ایجاد درگیری خیابانی و برهم زدن نظم 
و امنیت عمومی در محله رجایی شهر کرج توسط 

مأموران سازمان اطلاعات فراجا خبر داد.
سردار حمید هداوند گفت: در پی شرارت، قدرت 
نمایی و ایجاد نزاع خیابانی توسط 2 نفر از اوباش 
آنها،  محله رجایی شهر کرج و متواری شدن 
رسیدگی به موضوع به مأموران سازمان اطلاعات 

فراجا در استان محول شد.
پلیسی  اقدامات  انجام  با  ادامه  در  افزود:  وی 
کرج  شهر  در  متهمان  مخفیگاه  اطلاعاتی  و 
شناسایی و هر 2 اوباش با هماهنگی مقام قضائی 

در کرج دستگیر شدند.
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به اعتراف 
صریح متهمان به ایجاد اخلال در نظم و امنیت 
عمومی گفت: متهمان با تشکیل پرونده برای 

معرفی  قضائی  مرجع  به  قانونی  مراحل  انجام 
شدند.

سردار هداوند در پایان خاطرنشان کرد: امنیت و 
آرامش کشور حاصل خون هزاران شهید وطن 
است که در طول انقلاب جان خود را برای حفظ 
آن فدا کرده اند، حال پلیس مقتدر و ولایی به 
هیچ وجه اجازه نخواهد تا چند اوباش این امنیت 

را مخدوش کرده و آرامش مردم را برهم بزنند.

رئیس پلیس راهور استان البرز از فوت دو جوان به 
دلیل واژگونی موتورسیکلت در محدوده شاهین 

ویلا کرج خبر داد.
با  گفت وگو  در  رحمتی پور  حمدالله  سرهنگ 
خبرنگار مهر اظهار کرد: به دنبال دریافت گزارشی 
از طریق مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر 
وقوع حادثه واژگونی موتور سیکلت در محدوده 
میدان باهنر شاهین ویلا کرج، بلافاصله عوامل 

پلیس راهور برای بررسی موضوع به محل حادثه 
اعزام شدند.

وی افزود: با حضور مأموران در محل حادثه و 
بررسی های کارشناسی مشخص شد که یک 
توانایی  عدم  دلیل  به  موتورسیکلت  دستگاه 
راکبش در کنترل وسیله نقلیه دچار واژگونی شده 
و راکب و سرنشین آن به شدت آسیب دیده اند.

این مقام انتظامی اضافه کرد: با حضور عوامل 

اورژانس مصدومان حادثه به بیمارستان منتقل 
شدند که متأسفانه علی رغم تلاش کادر درمان 
این افراد به دلیل شدت صدمات وارده جانشان 

را از دست دادند.
سرهنگ رحمتی پور با بیان اینکه علت تامه 
حادثه توسط کارشناسان پلیس راهور ناتوانی 
شده  اعلام  نقلیه  وسیله  کنترل  در  راکب 
کلاه  از  استفاده  نقش  کرد:  خاطرنشان  است، 

ایمنی در حفظ سلامتی راکبان و سرنشینان 
موتورسیکلت ها غیرقابل انگار است.

کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز در جشنواره شهید 
رجایی به عنوان دستگاه شایسته تقدیر  در بخش کارآفرینی و 

بهبود فضای کسب و کارموفق  انتخاب شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد، رضا البرزی  مدیرکل 
کمیته امداد استان البرز با اشاره به ارزیابی عملکرد دستگاههای 
اجرایی استان در قالب جشنواره شهید رجائی سال ۱4۰۱ گفت: با 
تلاش ستودنی  امدادگران با اخلاص امداد استان، این اداره کل در 
خصوص کارآفرینی و بهبود فضای کسب و کار موفق به دریافت 
تقدیرنامه و تندیس ویژه جشنواره شهیدرجایی سال ۱4۰۱ از 

استاندار البرز شده است. 
البرزی با بیان اینکه  مدیریت خدمات کشوری به منظور ارزیابی 
عملکرد دستگاه ها در راستای تحقق اهدف و وظایف محول شده 
و نیز تکالیف تعیین شده در برنامه اصلاح نظام اداری، افزود : 
جشنواره شهیدرجایی سال ۱4۰۱ با شرکت بیش از ۵۱ دستگاه 

اجرایی در سطح استان البرز برگزار گردید. 
وی خاطر نشان کرد : با مساعی و تلاش های مجموعه مدیران و 
کارکنان امداد امام)ره(استان، این اداره کل بار دیگر موفق به کسب 
تقدیرنامه و تندیس ویژه جشنواره شهیدرجایی سال ۱4۰۱ در 

بین دستگاههای اجرایی استان شد.

فرمانده انتظامی البرز:

عاملان ایجاد نزاع دسته جمعی در رجایی شهر دستگیر شدند

رئیس پلیس راهور البرز:

واژگونی موتورسیکلت در کرج 2 فوتی به همراه داشت

کمیته امداد استان البرز :
شایسته تقدیر در کار آفرینی و بهبود فضای کسب و کار در جشنواره شهید رجایی 

معاون فرهنگی و اجتماعی فرمانده انتظامی 
استان البرز با اشــاره به دستگیری دو تن از 
اراذل و اوباش شــناخته شده در شهر کرج 

گفت: این افراد در فضای مجازی رجزخوانی 
و قدرت نمایی می کردند.

 سرهنگ ســید مرتضی موسوی گفت: 
ماموران پلیس اطلاعــات و امنیت عمومی 
اســتان در حیــن رصد فضای مجــازی با 
رجزخوانی و قدرت نمایــی دو نفر از اوباش 
سطح دار و سابقه دار استان در این فضا مواجه 
و اقدامات لازم برای برخورد با این افراد را آغاز 

کردند.
وی با اشــاره به اطلاع ایــن افراد از تحت 

تعقیب قــرار گرفتن شــان و گریختن به 
اســتان های دیگر افــزود: در نهایت پس از 
چندین روز رصد تحرکات متهمان،  این افراد 
در تور اطلاعاتی ماموران پلیس امنیت گرفتار 
و پس از هدایت به استان البرز در نیمه های 
شــب در یک عملیات غافلگیرانه دستگیر 

شدند.
معاون فرهنگی و اجتماعی فرمانده انتظامی 
استان البرز با اشاره به اینکه افراد دستگیر شده 
دارای ســوابق کیفری و شرارت هستند، از 

اهتمام پلیس البرز در برخورد با عاملان ناامنی 
خبر داد و گفت: با کسانی که بخواهند امنیت 
روانی مردم را ســلب کنند به شدت برخورد 

خواهیم کرد.
سرهنگ موسوی در پایان با اشاره به معرفی 
متهمان به مراجع قضائی تاکید کرد: افرادی 
کــه بخواهند چه در فضای مجازی و چه در 
فضای حقیقی موجب ســلب آسایش مردم 
شوند قطعاً با برخورد قاطع پلیس و دستگاه 

قضائی مواجه خواهند شد.

معاون فرهنگی و اجتماعی فرمانده انتظامی:

پاسخ پلیس البرز به رجزخوانی لات های مجازی

اخبار

هشدار پلیس فتا

در خریدهای آنلاین #پرداخت_بیعانه_ممنوع در 
#خریدهای_آنلاین خصوصا از سایت های واسطه 
گر اینترنتی، قبل از احراز هویت فروشنده و اطمینان 
از کیفیت و قیمت کالا، اقدام به پرداخت وجه نکنید. 
پرداخت هرگونه وجه قبل از دریافت کالا و تحت هر 
عنوان)بیعانه،رزرو کالا و ...( نمی تواند تضمین کننده 
امنیت حساب بانکی و جلوگیری از وقوع کلاهبرداری 
از شما باشد. پس پرداخت هرگونه وجه را به بعد از 

دریافت کالا و به صورت حضوری موکول کنید.

برگزاری دوره ضمن خدمت 
روش های جمع آوری و نمونه 
گیری آزمایشگاهی در آسایشگاه 

خیریه کهریزک البرز

دوره ضمن خدمت روش های جمع آوری و نمونه 
گیری آزمایشگاهی در آسایشگاه خیریه کهریزک 

استان البرز برگزار شد.
 دوره ضمن خدمت روش های جمع آوری و نمونه 
گیری آزمایشگاهی باهدف آشنایی از نمونه های 
برای  صحیح  گیری  نمونه  و  تهیه  آزمایشگاهی، 
آزمایشات خون، ترشحات بدن و ادرار با همکاری 
حضور  با  آزمایشگاه  کارشناس  و  پرستاری  واحد 
کارشناسان پرستاری، دانشجویان مراقبت سالمندی، 
تئاتر  آمفی  سالن  در  مراکز  مراقبین  و  بهیاران 

آسایشگاه برگزار شد.
احمدی مدیر پرستاری آسایشگاه خیریه کهریزک 
استان البرز در این خصوص بیان کرد: از آنجا که 
نمونه گیری آزمایشگاهی صحیح در نتیجه آزمایش 
صورت گرفته موثر و مفید واقع می شود و انجام 
اختلالات  و  بیماری  تشخیص  صحیح،  آزمایش 
جسمی و روانی را برای پزشکان مشخص می کند لذا 
در تشخیص پزشکی و مراقبت های پرستاری موثر و 
از هزینه های بی مورد و بیهوده و همچنین تبعات 

جانبی پیشگیری می کند.
احمدی در ادامه افزود: از  مزایای این دوره میتوان به 
گرفتن صحیح نمونه های آزمایشگاهی، نگهداری آن، 
حمل و نقل اصولی و بهداشتی و در نهایت گرفتن 
جواب آزمایش و قابل اطمینان برای تشخیص و 
درمان صحیح و جلوگیری از خطاهای احتمالی اشاره 

کرد.
برنامه  طبق  است  قرار  گفت:  پایان  در  احمدی 
ریزی این دوره در سه جلسه دو ساعته  با همکاری 
کارشناسان آزمایشگاه برای کارشناسان پرستاری، 
بهیاران، دانشجویان مددکاری، مراقبین سالمندی و 

کلیه مراقبین آسایشگاه برگزار گردد.

  دو دستگاه خوردروی حمل نخاله که اقدام 
به تخلیه غیرمجاز در محدوده مســکن مهر 
ماهدشت می نمودند طی گشت نامحسوس 

توسط مامورین محیط زیست کرج شناسایی 
شدند. 

تونی رئیس اداره حفاظت محیط زیست کرج 
با اعلام این موضوع افزود هرگونه تخلیه خاک 
و نخاله و پسماند در محلهای غیر مجاز ، تخلف 
محسوب شده و قابلیت پیگری قضایی دارد. وی 

از هموطنان درخواست نمود 
گزارشات خود را در این زمینه با این اداره  از 
طریق سامانه ۱۵4۰ و یا با این شماره تلفن ها 

۳2۵۰4۹۰۵ و ۳2۵۰4۹62  مطرح نمایند .

نیروگاه منتظر قائم ، برنامه های کاهش آلودگی هوا 
برای پاییز و زمستان پیش رو ارائه دهد

درگی مدیر کل حفاظت محیط زیســت استان 
گفت: دومین کارگروه کاهش هوای کلانشهرها در 
استان البرز با تاکید بر کنترل آلودگی منابع عمده 
استان در فصل سرد سال برگزار شد. کارگروه کاهش 
آلودگی هوا به ریاست افضلی معاون هماهنگی امور 
عمرانی اســتانداری برگزار شد نیروگاه منتظر قائم 
موظف شد برنامه کاهش آلودگی را ارائه دهد . تامین 
گاز ســیمان آبیک نیز به شرکت گاز استان تکلیف 
گردید. براســاس ماده ۱۷ قانــون هوای پاک کلیه 

دستگاههای اجرایی مکلف به ثبت موتورخانه های 
ساختمان های خود در سامانه اداره کل استاندارد و 
اخذ گواهینامه از عملکرد موتورخانه های خود شدند.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست کرج:

خودروهای تخلیه نخاله غیرمجاز در دام مامورین 
محیط زیست 

درکارگروه کاهش هوای کلانشهر کرج تصویب شد:

نیروگاه منتظر قائم وبرنامه های
 کاهش آلودگی هوا



شهرستان ها ۷

شورای اداری شهرستان نظرآباد برگزار شد

درجلسه قرارگاه اجتماعی استان البرز :

تشریح اقدامات و برنامه های مدیریت شهری هشتگرد در محلات محروم 

دکترالبرزی به مشکل قطعی آب در شهر 
مهستان پرداخت و گفت: این نوید را به مردم 
شریف مهستان می دهم که مشکل قطعی 

آب شهر را بزودی حل کنیم.
 رئیس ستاد توســعه پایدار شهرستان 

ساوجبلاغ افزود: برای سال تحصیلی جدید، 
چهار مدرسه به فضاهای آموزشی شهرستان 
در شهر مهستان افزوده می شود و همچنین 
کلنگ آغاز عملیات اجرایی چندین مدرسه 
جدید نیز در این شهر به زمین زده می شود.

دکترالبرزی فرماندار شهرستان ساوجبلاغ 
در پایان با اشاره به مشکلات عدیده در شهر 
مهستان تصریح کرد: شهر مهستان آنقدر 
وسیع است که انبوه کارهای انجام شده در 
دو سال اخیر به چشم نمی آید، ولی چنان 
برنامه ریزی و اراده کرده ایم با عنایت خداوند 
طوری پیش برویم تا بتوانیم در طول یکسال، 

به اندازه ۱۰ سال کار کنیم.

نشســت صمیمی و هم اندیشی مدیران 
مدارس چهاربــاغ با امام جمعــه، فرماندار، 
مدیــرکل آمــوزش و پرورش و مســئولین 
شهرستان در محل سالن اجتماعات شهدای 
چهاربــاغ برگــزار شــد.فرماندار چهارباغ از 

فرهنگیان و مدیران مدارس بعنوان گروههای 
مرجع وکســانی که می توانند آرامش را به 
جامعه و خانواده ها القا کنند،خواســتار این 
شد که با تمام توان از التهابات جامعه بکاهند 
و دانش آموزان و خانواده هایشان را به شرکت 
گسترده در انتخابات اسفندماه ترغیب نمایند. 

عالی ترین مقام اجرایی چهارباغ خاطرنشان 
کرد: در انتخابات گذشته میزان مشارکت مردم 
چهارباغ بالاترین رتبه حضور در پای صندوق 
ها را در اســتان البرز و حتی کشوری داشته 
است و امیدواریم که در انتخابات پیش رو در 
اسفندماه نیز شاهد بالاترین میزان مشارکت 

اقشار مختلف و مردم شریف چهارباغ باشیم.

 شهردارچهارباغ گفت: با خرید یک دستگاه 
کامیون بنز و مینی لودر بابکت، ناوگان موتوری 

شهرداری چهارباغ تجهیز شد. 
مهندس موســوی افزود: این  دو دستگاه 
خودرو با حمایت های همه جانبه جناب آقای 

دکتر حدادی نماینده محترم مردم شــریف 
شهرستان های چهارباغ، ساوجبلاغ، نظرآباد 
وطالقان در مجلس شورای اسلامی و معاونت 
محترم هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز 
و پیگیری های مجدانه اعضای محترم شورای 
اسلامی شهر، از سوی سازمان شهرداری ها و 
دهیاریهای کشور به این شهرداری اختصاص 

داده شد. 
وی تصریح کرد: این خودرو ها در راستای 
افزایش توان خدمات شــهري و عمراني و در 
ادامه تجهیز  ناوگان خدمات موتوري شهرداري 
چهارباغ جهت خدمات رســانی مطلوب به 

شهروندان تامین شده است

فرماندارساوجبلاغ درنشست توسعه :
مشکل آب شهرمهستان را بزودی

 حل خواهیم کرد

فرماندار شهرستان چهارباغ: 
پیشرفت کشور درگرو توجه به دانایی و 

آموزش  و پرورش است 

شهردار چهارباغ:
ورود کامیون بنز و مینی لودر بابکت به 

ناوگان موتوری شهرداری چهارباغ

  جلسه شورای اداری شهرستان نظرآباد با حضور علی 
حدادی نماینده مردم در مجلس شــورای اسلامی،امام 
جمعه محترم،فرماندار محترم،اعضای محترم شــورای 
تامین و روســای محتــرم دســتگاههای اجرایی این 

شهرستان برگزار شد.
نماینده مردم شــریف ســاوجبلاغ،نظرآباد،طالقان 

و چهارباغ ضمن گرامیداشــت هفتــه دفاع مقدس به 
مســئولین نظرآباد خداقوت گفت و افــزود: ما بعنوان 
خادمان بهترین مردم باید با تمام توان در خدمت آنان 
باشیم و از هیچ تلاشی برای رفع مطالبات بحق مردمی 

دریغ نکنیم.
حدادی انتقال آب از سد طالقان به نظرآباد را مهم و 

اولویت دار برشمرد و افزود:: با پیگیریهای انجام شده از 
مقامات وزارت نیرو و تخصیص اعتبار مناسب،عملیات 
انتقــال آب از ســد طالقان بزودی پایــان می یابد که 
بلافاصله برای استفاده مردم عزیز نظرآباد به بهره برداری 

می رسد.
وی افزود: امســال طی جلســات مســتمر با وزرا و 

معاونین ایشان اعتبارات خوبی گرفتیم از جمله اعتبار 
برای بهسازی و آسفالت راههای روستایی که از وزارتخانه 
راه و شهرســازی گرفتیــم و در موضوع قیر رایگان که 
مصوب شد بیشــترین قیر رایگان را ما برای شهرهای 
حوزه انتخابیه بویژه نظرآباد گرفتیم که تخصیص داده 

شد و شاهد اتفاقات خوبی در این حوزه بودیم.

مهندس رئیسی شهردار هشتگرد در این جلسه به 
تشریح اقدامات شــهرداری در محلات هدف قرارگاه 

اجتماعی استان پرداخت .
وی گفت :افتتاح درمانگاه شــهدای ساوجبلاغ در 
تیر ماه ، پیرو همکاری مشــترک شهرداری و شورای 
اسلامی شهر هشتگرد با سپاه ناحیه ساوجبلاغ و راه 
اندازی اولین درمانگاه تخصصی بسیجیان در کوچه 
دانا واقع در بلوار شهیدان حبیب زاده یکی از اقدامات 

مهم بوده که با همکاری مالکین زمینهای اطراف بلوار 
، قطعه زمینی بصورت موقت برای راه اندازی پارکینگ 
در نظر گرفته شــده و توسط حوزه معاونت خدمات 
شــهری برای پارک خودروها آماده گردیده و در این 
درمانگاه خدمات پایین تــر از تعرفه خیریه ارائه می 

گردد .
رئیسی افزود : اطلاع رسانی پروژه های هدف قرارگاه 
اجتماعی به شهروندان محله از طریق نصب بنر انجام 

گرفته و با همراهی  اعضای محترم شــورای اسلامی 
شهر بصورت هفتگی از محلات فوق بازدید می گردد .
شهردار هشــتگرد به تامین محل استقرار مسؤل 
سرای محله با همکاری نهاد کتابخانه های عمومی در 
محل کتابخانه ولیعصر)عج( اشاره کرد که هماهنگی 
لازم جهت تجهیز دفتر سرای محله نیز انجام پذیرفته 

است .
وی با اشــاره به برگزاری ملاقــات مردمی و دیدار 

چهره به چهره در مرداد ماه ســال جاری در مســجد 
حضرت امیر المومنین)ع( شهرک وحدت از رسیدگی 

مجدانه به مشکلات محلات مربوطه خبر داد .
شهردار هشتگرد بیان کرد: با توجه به نقش هیئات 
مذهبی در پرورش جوانان، سرکشــی و مساعدت به 
آنها نیز در ایام محرم صورت گرفته و همچنین جهت 
تسریع در تکمیل پل راه آهن از طریق نماینده محترم 

مجلس پیگیری لازم در حال انجام است .

رئیس کمیسیون فضای سبز شهرداری هشتگرد:

آنچه در کمیسیون فضای سبز شهرداری در یک ساله اخیر به وقوع پیوسته است 

مهندس کتابدار:

 تمهیدات لازم در آستانه بازگشایی مدارس در حال اجراست

مهندس نرگس صالحی عضو شــورای اســلامی شــهر و رئیس 
کمیسیون فضای سبز شهرداری در گفتگو با روابط عمومی شهرداری 

بخشی از عملکرد این کمیسیون را در یک ساله اخیر تشریح کرد.
 وی گفت : یکی از رســالت های کمیسیون فضای سبز پیشگیری 
از قطع غیر مجاز درختان می باشــد که در همین راستا رصد روزانه از 
فضاهای سبز شهری صورت گرفته و موارد گزارش شده بازدید و ضمن 
بررسی کارشناسانه در کمیسیون مربوطه مطرح و با استفاده از ابزارهای 
قانونی تمامی تلاش برای ممانعت از قطع غیر ضرور درختان صورت 

می گیرد .
نایب رئیس شــورا افزود : توسعه فضای سبز نیز یکی از برنامه های 
سال های اخیر می باشــد که در همین راستا ۵۵۰۰ متر مربع فضای 
سبز در پارک شــهید باکری در شهرک بعثت و ۵۰۰۰ متر مربع در 
ضلع شمالی بلوار شــهید رجایی و 4 هکتار کمربند سبز در حاشیه 

جنوبی اتوبان قزوین-کرج ایجاد گردیده است و البته با در نظر گرفتن 
خشکسالی های اخیر و کاهش منابع آبی در توسعه فضاهای سبز ضمن 
حذف چمن از گونه های کم آب و سازگار با اقلیم منطقه استفاده شده 
و تلاش گردیده تا از شبکه آبیاری قطره ای و تحت فشار برای توسعه 

فضای سبز بهره برداری گردد .
صالحی بیان کرد : حفظ و نگهداری ۱۱۷ هکتار فضای ســبز در 
شرایط بحران آب و تنش خشکی شامل بوستانها ، روفوژ وسط بلوارها ، 
میادین و غیره وظیفه سنگینی است که به صورت شبانه روزی در حال 

انجام است وجمله این امورات مستمر و روزانه درحال انجام می باشد .
صالحی در ادامه به بخش دیگر از اقدامات کمیسیون اشاره کرد که 
می توان به اقدامات اداره ســیما و منظر در ساخت و راه اندازی اولین 
تونل نوری در بوستان خانواده و آماده سازی شهر برای ایام نوروز،حفظ و 
نگهداری ۱۱۷ هکتار فضای سبز در شرایط بحران آب و تنش خشکی، 

برگزاری موفق دو دوره نمایشگاه گل و گیاه، تهیه و نصب مجموعه پلی 
اتیلن بازی کودکان و بتن ریزی و اجرای کفپوش گرانولی در بوستان ها، 
کنترل آفات و بیماریهای گیاهی با اســتفاده از علم روز گیاه پزشکی، 
همچنین به رنگ آمیزی جداول بلوارها و خیابان ها، رنگ آمیزی مبلمان 
شهری،پیگیری جهت تخصیص پساب از شهرک صنعتی هشتگرد و 

تصفیه خانه شهر جدید مهستان،
وی همچنین به پیگیری جهت تخصیص پساب از شهرک صنعتی 
هشتگرد و تصفیه خانه شهر جدید مهستان اشاره کرد که در بودجه 
سال ۱4۰2 مبالغ مناسبی برای انتقال این پساب ها در نظر گرفته شده 
و با تفاهم صورت گرفته با شهرک صنعتی به زودی پساب حاصل از این 
شهرک برای تصویه ثانویه و استفاده در فضاهای سبز شهری به مخزن 
ذخیره سازی منتقل می گردد و همچنین زمینه لازم برای اجرای پروژه 
انتقال پساب تصفیه خانه شهر جدید مهستان به فضاهای سبز شهری 

در حال انجام است .
صالحی در پایان از همراهی اعضای شورای اسلامی شهر و تلاش های 
شهردار هشتگرد ، معاونین و به ویژه معاونت خدمات شهری ،  رئیس 
اداره ســیما ، منظر و فضای سبز و کارگران زحمتکش شهرداری در 
زمینه پیشبرد اهداف و تحقق مصوبات کمیسیون فضای سبز تقدیر 

و تشکرنمود .

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی مدیریت شهری چهارباغ: یکصد و 
سیزدهمین جلسه رسمی و فوق العاده شورای اسلامی شهر چهارباغ 

با حضور اعضای شــورای اسلامی شهر و مهندس موسوی شهردار 
به همراه معاون خدمات شــهری در خصوص نامه های رسیده از 
شهرداری و ســایر ادارات و برنامه های مدیریت شهری برای سال 
جدید تحصیلی، در محل ســالن جلسات شورای اسلامی شهر به 
ریاست مهندس کتابدار رییس شورای اسلامی شهر چهارباغ برگزار 

شد. 
رئیس شورای اسلامی شهر چهارباغ در این جلسه ضمن تبریک 
فرا رسیدن ماه ربیع، آغاز هفته دفاع مقدس، ماه مهر و  بازگشایی 
مدارس و تاکید بر تلاش شبانه روزی نیروهای خدماتی شهرداری 

برای آماده سازی هرچه بهتر شهر برای استقبال از سال تحصیلی 
جدید گفت: در بازدیدی که از سطح شهر چهارباغ و نواحی داشتیم 
اقدامات لازم به منظور فراهم کردن شرایط مناسب روزهای آغازین 

سال تحصیلی از سوی شهرداری در حال اجراست.
 ســپیده کتابدار افزود: در راستای فراهم کردن محیط شهری 
مناسب در آستانه بازگشایی مدارس، تلاش می شود تا خدماتی در 
شان مجموعه تعلیم و تربیت با محوریت معاونت خدمات شهری و 

همکاری واحدها ی وابسته در خصوص زیباسازی شهر اجرا شود.
رئیس شــورای اسلامی شــهر چهارباغ اذعان کرد: شهرداری با 

پاکسازی، بهسازی و زیباســازی معابر پیرامون مدارس، آسفالت 
محوطه مدارس ، لکه گیــری معابر، اجرای بلوک عابر پیاده، رنگ 
آمیزی سرعت گیرها و حذف موانع فیزیکی اطراف مدارس تلاش 
می کند تا محیطی ایمن، شاد، سالم و با نشاط برای ارتقای روحی 

دانش آموزان، جهت فراگیری علم و دانش مهیا سازد
کتابدار با آرزوی شروع سال تحصیلی خوب برای دانش آموزان و 
فرهنگیان شهر چهارباغ تاکید کرد آماده تعامل و هم افزایی با اداره 
آموزش و پرورش در راستای اجرای برنامه های فرهنگی اجتماعی 

هستیم.
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  مدیر کل ، جابری انصاری ضمن حضور در آیین 
رونمایی از پرچم بزرگ عفاف زینبی در فردیس 
گفت : این پروژه معنوی در راستای توانمندسازی 
بانوان سرپرست خانواده در دستور کار مدیریت 
شهری فردیس قرار گرفته بود و در ابعاد ۱2 متر 
مربع در قالب المان عفاف و حجاب در دفتر امام 

جمعه شهرستان فردیس رونمایی شد .
وی با اشاره به نقش بارز حضرت زینب )س( در 

راه حق و حقیقت تصریح کرد :مدیریت شهری 
فردیس در این پروژه با تاسی و الگو برداری از 
صفات حضرت زینب )س(  تلاش نموده است 
تا ضمن توسعه مهارت آموزی ؛ خود اشتغالی و 
ایجاد انگیزه برای بانوان سرپرست خانواده زمینه 
حضور این عزیزان در بازارکار مرتبط را نیز فراهم 

نماید .
جابری انصاری با قدردانی از توجه و حمایت های 

امام جمعه شهرستان فردیس ، اعضای شورای 
اسلامی شهر و شهردار فردیس در به سرانجام 
رسیدن این پروژه معنوی افزود : این پروژه به 
همت مدیریت زیباسازی شهرداری  و با همکاری 
، طی 2۰  بانوان سرپرست خانواده  از  نفر   ۳۰
جلسه اموزشی توسط مدرسان زبده اجرا شده 
که پس از رونمایی در ساختمان جدید شهرداری 

فردیس به یادگار نصب و نگهداری خواهد شد .

جانشین فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( البرز گفت: در مجموع به 
مناسبت هفته دفاع مقدس در البرز، بیش از هزار برنامه به اجرا در خواهد 

آمد.
 سرتیپ دوم پاسدار مجتبی کرمی در نشست خبری هفته دفاع مقدس که 
در سپاه البرز برگزار شد، با اشاره به فرارسیدن چهل و سومین سالگرد هفته 

دفاع مقدس، گفت: ملت ایران در طول دفاع مقدس خوش درخشیدند.
کرمی در ادامه به اهمیت یادآوری تاریخ دفاع مقدس اشاره کرد و گفت:  
هر ملتی که بخواهد افتخارات خود را بداند و به نسل های آینده انتقال دهد 
باید تاریخ را فراموش نکند. در اوایل انقلاب هنوز دو سال از عمر با برکت 
نظام و انقلاب نگذشته بود که دشمنان مردم با انواع توطئه ها از جمله 

اقدامات براندازانه، کودتاها و ایجاد درگیری بین اقوام و گروه ها سعی در 
آسیب زدن به انقلاب را داشتند اما با لطف خدا نتوانستند و بلوک شرق 
و غرب ناچار شدند در جنگ با هم متحد شوند. در آن زمان نظام مقدس 
جمهوری اسلامی و کشور ایران از لحاظ نظامی در بدترین شرایط بود و 
دشمن با ۱۵ لشکر از شمالی ترین نقطه تا دهانه خلیج فارس با استفاده از 
پشتیبانی جبهه غربی، عربی، عبری و بلوک شرق به کشور ما حمله کردند.

وی ادامه داد: اما با لطف خدا و تدابیر حضرت امام و همت مردم توانستیم 
با روحیه ایثار، شجاعت، شهامت و گذشتن از جان این جنگ را برای اولین 
بار بعد از 2۰۰ سال در مقابل تمام دنیا بدون اینکه یک وجب از خاک را از 

دست بدهیم پیروز و حتی انقلاب را صادر کردیم.

نشست صمیمی و هم اندیشی مدیران مدارس شهرستان چهارباغ با امام 
جمعه، فرماندار، مدیرکل آموزش و پرورش و مسئولین شهرستان در محل 

سالن اجتماعات شهدای چهارباغ برگزار شد.
 مدیرکل استان البرز و رئیس آموزش و پرورش شهرستان چهارباغ و 
ساوجبلاغ ضمن استماع نکات و نقطه نظرات مدیران مقاطع مختلف 
آموزشی این شهرستان، از نزدیک در جریان مسائل ومشکلات آموزش و 
پرورش و فرهنگیان شهرستان قرار گرفتند. تامین نیروی انسانی مجرب و 
متخصص، افزایش سرانه اماکن آموزشی، بهسازی مدارس و ایجاد فضای 
شاد برای دانش آموزان، تجهیز مدارس به امکانات نوین آزمایشگاهی، 
هوشمندسازی مدارس و... از جمله موارد مطروحه در این نشست بود که 

فرماندار و امام جمعه شهرستان موکدا نیز خواستار پیگیری جدی این موارد 
شدند.   حجر گشت مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با اشاره به اینکه ما 
در بحث انتزاع و استقلال آموزش و پرورش چهارباغ تمام قد آماده همکاری 
هستیم افزود: نامه های مختلفی به وزارت مربوطه فرستاده شده است و ما 
آماده ایجاد ساختار لازم از طرف متولیان امر و انجام این مهم و استقرار این 
بخش تاثیرگذار در تعلیم و تربیت جامعه دانش آموزی شهرستان چهارباغ 
هستیم:؛ البته ما فعلا یک نماینده و نمایندگی تام الاختیار در شهرستان 
چهارباغ را برای پیگیری امور در نظر داریم و ان شاءالله کار شروع خواهد شد 
و ساماندهی شهرستان چهارباغ بدون وقفه توسط رییس آموزش و پرورش 

شهرستان چهارباغ و ساوجبلاغ پیگیری و انجام خواهد شد.

نشست سواد رسانه ای و جهاد تبیین »حقوق 
زن در اسلام و سایر جوامع« با حضور دکتر 
علیرضا الماسوندی در اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی استان البرز برگزار شد.
 نشست سواد رسانه ای و جهاد تبیین »حقوق 
زن در اسلام و سایر جوامع« با حضور دکتر 

علیرضا الماسوندی اندیشمند و محقق علوم 
قرآنی و مفسر آیات قرآن، در محل سالن استاد 
سیروس صابر اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

استان البرز برگزار شد.
در این نشست که جمعی از اهالی فرهنگ و 
هنر و رسانه استان البرز نیز حضور داشتند، 

جوامع  در  زن  جایگاه  قبیل  از  موضوعاتی 
از اسلام، جایگاه زن در تمدن  مختلف قبل 
های قدیم، نگاه جوامع غربی به زن، فمینیسم 
و موضوعات مرتبط با آن، نگاه اسلام و قرآن 
به بانوان و در نهایت جایگاه زن در خانواده و 

اسلام مطرح شد.

پرچم عفاف زینبی در فردیس رونمایی شد

جانشین سپاه البرز:

بیش از هزار برنامه به مناسبت هفته دفاع مقدس
 در البرز برگزار می شود

مدیرکل آموزش وپرورش البرز:

برای استقلال آموزش و پرورش چهارباغ تمام قد 
آماده همکاری هستیم

اخبارنشست »حقوق زن در اسلام و سایر جوامع« در استان البرز برگزار شد

برگزاری نشست شورای فرهنگ عمومی شهرستان فردیس

چهارمین نشست شورای فرهنگ عمومی شهرستان 
فردیس، در سال جاری تشکیل شد.

 چهارمین نشست شورای فرهنگ عمومی شهرستان 
فردیس به ریاست حجت الاسلام والمسلمین سید 
ابراهیم حسینی، امام جمعه این شهرستان و با حضور 
اعضای این شورا با موضوع »راه های افزایش سرمایه 

شورای  اعضای  نقش  و  عمومی(  اجتماعی)اعتماد 
فرهنگ عمومی در این موضوع« تشکیل گردید.

اداره  سرپرست  شاهوردی  مهدی  جلسه،  ابتدای 
فرهنگ  شورای  دبیر  و  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
عمومی فردیس، ضمن تبریک  هفته دفاع مقدس در 
خصوص پیگیری مصوبات جلسات گذشته گزارش 

ارائه و دستور جلسه را قرائت نمود.
امام جمعه و رییس شورای فرهنگ عمومی شهرستان 
فردیس ضمن تبریک هفته دفاع مقدس در خصوص 
دستور جلسه اظهار داشت: اعتماد عمومی مردم در 
گرو صداقت مسوولان است و یکی از دلایلی که باعث 

افزایش اعتماد مردم می شود، صداقت است.
مسوولان با مردم صریح صحبت کنند و اگر جایی 
نقطه ضعف و کمبودی وجود دارد، آن را بپذیرند و به 
مردم شفاف اطلاع رسانی کنند، در این صورت مردم 

هم مشکلات را قبول می کنند.
وی تصریح کرد: با وجود فضای مجازی و شبکه های 
اجتماعی نمی توان مشکلات و کاستی ها را از مردم 
پنهان کرد، وقتی با مردم صادق باشید، آنها نیز به 

مسوولان اعتماد می کنند.
وی با اشاره اینکه اصل سرمایه اجتماعی و اعتماد 
عمومی مردم هستند، گفت: اگر اعتماد عمومی مردم 
به حکومت باشد خود مردم نیز در مواقع بحران با 
آن مقابله می کنند، هشت سال دفاع مقدس نمونه 
بارزی است که دلاور مردان ایران در میدان جنگ 

ایستادگی کردند.
امام جمعه فردیس افزود: به نظر مردم توجه و بها 
دادن به مردم یکی دیگر از دلایل اعتماد عمومی است، 
بنابراین شایسته است که در اجرای طرح ها نظر مردم 

پرسیده شود.

حسینی، پاسخگویی، ایجاد رضایتمندی و احساس 
خدمتگزاری را از دیگر دلایل اعتماد عمومی دانست 
و بیان کرد: لازم است احساس خدمتگزاری به مردم 
منتقل شود، یعنی ما نمی خواهیم حکمرانی کنیم 
گاهی حس اینکه ما بگوییم و شما بگویید چشم 
کافی نیست، بلکه بگویید آمده ایم تا مشکلاتی را 

مرتفع کنیم.
رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان فردیس 
گفت: عمل به قول و وعده ها، تنبیه متخلف و متواضع 
بودن در امور یکی از علل اعتماد عمومی مردم  به 
مسوولان است، همانطور که طبق فرمایشات حضرت 
آقا نگاه بالا به پایین به مردم نداشته باشید، این مردم 
هستند که مدیران و مسوولان برای خدمت به مردم 
آمده اند، اگر مردم نباشند هیچ کدام از مسوولان 

نیستند.

محمدعلی عالیانی معاون فرهنگی و آموزشی 
اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان 
البرز، در نخستین جلسه هماهنگی برگزاری 
دومین نمایشگاه منطقه ای هنر های تجسمی 
ایثار که با حضور معاون فرهنگی و آموزشی اداره 

کل شهرستان های استان تهران و مسئولین ذی 
ربط برگزار شد، با گرامیداشت یاد و خاطر شهدا 
با بیان اینکه باید از ظرفیت هنر های تجسمی 
در زمینه ترویج فرهنگ ایثار و شهادت استفاده 
کنیم، گفت: استفاده از هنر در ترویج فرهنگ 

ایثار و شهادت اقدامی ارزشمند و تاثیرگزار است 
که نقش خود را در جامعه به خوبی ایفا کرده 

است.
وی افزود: مقام معظم رهبری مدظله العالی 
در راستای استفاده از هنر برای ترویج فرهنگ 

ایثار و شهادت و آموزه های دوران دفاع مقدس 
تاکیداتی دارند، ما نیز به عنوان متولیان فرهنگ 
در جامعه باید نسبت به اجرای این مهم اهتمام 
داشته و جهادی پای کار باشیم و در این زمینه 

فعالیت کنیم.

معاون فرهنگی و آموزشی اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران البرز:

استفاده از هنر در ترویج فرهنگ ایثار اقدامی ارزشمند است

در بیست ویکمین دوره جشنواره بین المللی 
نمایش های آیینی و سنتی :

افتخارآفرینی گروه رنگین 
کمان البرز ،شهرستان نظرآباد

 
اداره  سرپرست  جانی  توزنده 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
نمایش   گروه  به  نظرآباد،خطاب 
رنگین کمان البرز،گفت: درخشش 
ویکمین  بیست  در  را  شما 
جشنواره بین الملل آیینی سنتی 
را صمیمانه به گروهتان و جامعه 

هنری استان البرز به ویژه  هنرمندان شهرستان نظرآباد 
تمامی  برای  متعال  خداوند  درگاه  از  و  گفته،  تبریک 
هنرمندان، توفیق و سربلندی و موفقیت روزافزون در 

تمامی عرصه های فرهنگی هنری را مسئلت دارم.
گفتنی است گروه رنگین کمان البرز

نمایش : »» پری««.                          
به نویسندگی: خیرالله تقیانی پور

وکارگردانی: مهدی فتحی
طراح صحنه ودکور:مریم رضا زاده 

از استان البرز،شهرنظرآباد .در بیست ویکمین جشنواره بین 
الملل آیینی سنتی  هفتم تا یازدهم مهرماه  برای اجرا در 

گرگان  برگزیده  شد.

برگزاری نشست هماهنگی در 
خصوص برپایی کارگاه آموزشی 

نقاشی در چهارباغ
برگزاری  هماهنگی  جلسه 
نقاشی  آموزش  کارگاه 
خلاقیت(  د، ستعدا ا کودک، (
باحضور مسئول انجمن هنرهای 
تجسمی استان البرز در شهرستان 
چهارباغ برگزار شد. اولین جلسه 
هماهنگی برگزاری کارگاه آموزش 

نقاشی در  چهارباغ برگزار شد. عباس میرزاوند، سرپرست 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان چهارباغ بیان 
داشت: در خصوص اجرای فعالیت های فرهنگی هنری 
این  در  نوجوانان  استعدادهای  و  خلاقیتها  شناخت  و 
شهرستان، با دعوت از رییس انجمن هنرهای تجسمی 
استان البرز، جلسه ای به همین منظور برگزار گردید . 
بعد از جلسه طی بازدیدی که با حضور استاد اتابکی و 
همکاران ایشان به اتفاق خانم کیوانی رییس اداره کتابخانه 
های شهرستان از کتابخانه آدینه ملک آباد انجام شد، مقرر 
گردید که اولین دوره این فعالیت در این کتابخانه با حضور 

۱۰۰ دانش آموز در روز ۷مهرماه ۱4۰2 برگزار شود.

شخص ستمکار و کمک کننده بر ظلم
و آن که راضی به ظلم است

هر سه با هم شریک هستند.
امام علی )ع(


